
 
 
 
Weert, 7 oktober 2016 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
C.c. aan de leden van de gemeenteraad van Weert 
 
Betreft: vragen conform artikel 40 reglement van orde – kunstgrasvelden met rubbergranulaat 
 
 
Geacht college, 
 
Het televisieprogramma ‘Zembla’ heeft op 5 oktober jl. aandacht besteed aan het gebruik van 
rubbergranulaat op kunstgrasvelden. Dit in verband met mogelijke gezondheidsrisico’s. 
 
Op basis van een advies van de RIVM (2008) is geconcludeerd dat het gebruik van rubbergranulaat 
geen gezondheidsrisico’s oplevert. In korte tijd heeft de aanleg van kunstgrasvelden met korrels van 
gerecyclede autobanden een hoge vlucht genomen. Kennelijk liggen inmiddels 8 miljoen autobanden 
op 2000 voetbalvelden in vrijwel alle gemeenten in Nederland. 
 
Recent is opnieuw bezorgdheid ontstaan over de gezondheidsrisico’s door blootstelling aan diverse 
stoffen in deze korrels. Ook wordt de waarde van het advies van het RIVM door deskundigen in 
twijfel getrokken. Deze bezorgdheid maakt een nieuwe evaluatie noodzakelijk. 
 
Een aantal gemeenten heeft inmiddels aangegeven dat zij de uitkomst van deze evaluatie afwachten. 
Hoewel het formeel nog onduidelijk is of er gezondheidsrisico’s zijn en dus kan worden voorzien dat 
nog geruime tijd op deze velden mag worden gevoetbald, zijn de effecten bij een negatieve uitkomst 
verstrekkend. 
 
Om een beter beeld te krijgen van de situatie in de gemeente Weert en de overwegingen van het 
College dient D66 de volgende vragen in: 
 
1. Hoeveel velden zijn in Weert met het hierboven beschreven rubbergranulaat ingestrooid en bij 
welke verenigingen is dat? 
2. Op welke wijze heeft Weert bij de aanbesteding voor de reeds aangelegde velden de veiligheids‐ 
en milieueisen omschreven? 
3. Is Weert van plan de omschrijving van veiligheids‐ en milieueisen bij komende aanbestedingen aan 
te passen naar aanleiding van de onthullingen tijdens deze uitzending en hiermee samenhangende 
vooruitschrijdende inzichten? 
4. Zo ja, hoe dan en wanneer zal dit gebeuren? Zo nee, waarom niet? 
5. Is het mogelijk het rubbergranulaat op reeds aangelegde velden te vervangen door alternatieve 
materialen? 
6. Zo ja, hoe dan en wanneer zal dit gebeuren? Zo nee, waarom niet? 



7. Op welke wijze zal de gemeente Weert als eigenaar van een aantal van deze velden de burgers en 
verenigingen informeren over de actuele situatie en wanneer gaat het College dat doen? 
8. Vindt het College dat het gebruik van deze velden voor trainingen en wedstrijden gewoon door 
kan gaan? Zo ja, waarom? 
9. Welke redenen zullen voor het College aanleiding zijn te adviseren deze velden niet meer te 
gebruiken? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Erik Werps 
Fractie D66 


